
1/3

Všechny příspěvky autora Tereza Vávrová 4. 4. 2023

Slepice už i v paneláku. Češi je masivně skupují, na
vejce už nemají

aazdravi.cz/slepice-uz-i-v-panelaku-cesi-je-masivne-skupuji-na-vejce-uz-nemaji

V České republice se rozvíjí nový trend. Stále mladší lidé si kupují

vlastní slepice. Zatímco dlouhou dobu šlo o výsadu především

starších osob na vesnicích, přičemž zájem o slepice opadal, což bylo

dáno zřejmě i dlouhodobě nízkou cenou vajec, dnes je tomu přesně

naopak.

Chce už je každý

Slepice si pořizují už i lidé v produktivním věku spadající do střední

třídy a žijící ve městech. Důvod je přitom opět cenový. Mnohým už

došla trpělivost s tím, jak s nimi chovatelé a prodejci v obchodech

cvičí. Aby platili za vejce sedm až deset korun, to si přece raději koupí

pár vlastních slepic, přičemž investice se jim brzy vrátí. Následně pak

už budou mít vejce doslova zadarmo.
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Slepice jsou stále více k vidění na zahradách velkých měst. Velký

zájem městských lidí potvrzují také zástupci drůbežáren. Slepici je

dnes možné koupit za nějakých 150 až 200 korun. To je cena dvou

plat vajec v akci.

Ceny vajec teď sice zase trochu poklesly a obchodníci je zařazují více

do slevových akcí, ovšem lidé se obávají, že jde jen o krátkodobé

zlepšení a následně se bude opět citelně zdražovat. Ostatně,

spekulovalo se, že by kolem Velikonoc mohla cena jednoho vejce

vystoupat až k deseti korunám.

“Zjistila jsem, že vlastní slepice opravdu potřebuji. Do dnešní drahé

doby jde o skvělou věc. Problém je v tom, že žiju v paneláku. Už ale

řeším, jak to vyřešit,” říká paní Dana z Prahy. Podobný nápad

dostala prý řada lidí z jejího okolí.

Foto: Shutterstock

Není to jen tak
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Něco takového se však nejspíše nebude líbit sousedům. Slepice

potřebují kurník a nějaký ten výběh. Zapomínat by se nemělo ani na

kvalitní krmivo. Mnozí se domnívají, že jim stačí hodit nějaké zbytky,

ovšem tak tomu úplně není. Pakliže chcete docílit toho, aby dobře

snášely, je potřeba se o ně náležitě starat.

Je tedy otázkou, zda se slepice začnou ve větším chovat i v panelácích

a jiných bytech. Rychle se však stávají i součástí rodinných domků s

menšími zahrádkami ve městech.
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Nenechte si ujít

 

 


